
Zápisnica zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

25.4.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,30 hod. 

 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel, Vladimír 

Ďuroň ml., Ján Chlebík, Milan Galica 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci:   

Hostia: Martin Drbjak, Peter Húska ml., Anna Drbjaková, Zuzana Račková, Martin 

Račko, Miroslava Sihocká, Marek Sihocký    

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie žiadostí o spevnenie cesty. 

3. Oboznámenie sa so stavom mostov v Kvačanoch. 

4. Oboznámenie poslancov s havarijným stavom Domu smútku v Kvačanoch. 

5. Prerokovanie zámeru dostavby ubytovacích kapacít v telocvični v areáli ZŠ Kvačany. 

6. Prerokovanie zámeru výstavby chodníka dole dedinou cca. od domu rodiny Matajovej až ku 

„Dlholúckej autobusovej zastávke“.  

7. Prerokovanie opravy zvoničky na cintoríne Dlhá Lúka. 

8. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na vymaľovanie MŠ. 

9. Rôzne.  

10. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola 

určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Júliusa Kudzbela a Vladimíra Ďuroňa. 

Vladimír Ďuroň funkciu overovateľa odmietol a odporučil namiesto seba za overovateľa Jána 

Chlebíka, keďže jeho komisia pripravovala podklady pre viacero bodov tohto zasadnutia.  

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Príchod poslanca M. Galicu. 

   
2. Starosta obce odovzdal slovo predsedovi komisie pre rozvoj obce J. Chlebíkovi, ktorý prečítal 

nasledovné odporúčanie komisie: 

Aj keď by členovia Komisie pre rozvoj obce radi vyšli v ústrety každému občanovi Kvačian, 

dospeli sme k záveru, že vo veci spevňovania nových ciest v nových stavebných obvodoch nie je 

správne, aby náklady na takéto investície znášala obec a zisky zostávali v súkromných rukách. 

Pričom v tomto smere nehovoríme vyslovene len o aktuálnych žiadateľoch o spevnenie ciest, ale 

predovšetkým celkovo o majiteľoch pozemkov v daných lokalitách, ktorí navyše nie zriedka s 

Kvačanmi majú toho už len málo spoločného. Podľa Komisie pre rozvoj obce je vhodným riešením, 



aby náklady na výstavbu nových ciest znášali majitelia predmetných pozemkov, keďže touto 

investíciou zhodnocujú i vlastný majetok. Predíde sa tým o. i. i paradoxným situáciám, kde občania 

Kvačian budú musieť znášať túto investíciu 2x. Raz poskladaním sa na cestu zo spoločných, 

obecných zdrojov a druhý krát, keď si niektorí prípadne budú chcieť kúpiť pozemok v daných 

lokalitách, samozrejme už v cenách zohľadňujúcich existenciu reálnej cesty (či len spevnenej 

cesty), t.j. v cenách vyšších. Považujeme za nevyužitú príležitosť, že sa obec ani nepokúsila 

vykúpiť predmetné pozemky ešte pred zmenou územného plánu, kde by následne mohla zabezpečiť 

realizáciu sietí na svoje náklady a mohla by následne predávať konečným užívateľom už na stavbu 

reálne pripravené pozemky, zohľadňujúc realizované investície v konečných cenách predávaných 

pozemkov.  

Napriek tomuto všetkému Komisia pre rozvoj obce berie do úvahy i fakt, že v predchádzajúcom 

volebnom období obecné zastupiteľstvo schválilo investíciu 1000 EUR na tento účel, ktorá sa v 

minulom roku nestihla vyčerpať a aby si obec zostala stáť za svojim sľubom, doporučujeme urobiť 

výnimku a na tento účel vyhradiť 1000 EUR na spevnenie začiatku cesty v lokalite Trávniky od 

Novej ulice. 

Po prečítaní stanoviska komisie sa starosta spýtal J. Chlebíka, čo sa dá v tejto veci urobiť za 1000 

EUR, či za to nakúpi klince, J. Chlebík starostovi vysvetlil, že je prekvapený, že sa starosta pýta 

jeho, keďže to bol zvyšok zastupiteľstva, ktorý takúto čiastku v minulosti schválil a on jediný bol 

proti. J. Chlebík spomenul, že keď sa 1000 EUR schvaľovalo, poslanci podľa neho hovorili o 

dovezení X Tatier materiálu a spevnení úseku snáď až po druhú zákrutu. Starosta ho informoval, že 

to nebol presný zámer, ale len odhad. J. Kudzbel informoval, že na komisii sa riešilo iba vyjadrenie 

k pôvodne schválenej investícii 1000 EUR a ak treba schvaľovať viac, nebráni sa, ak obecné 

zastupiteľstvo schváli ďalšie finančné prostriedky. J. Chlebík sa ho spýtal, či to myslí vážne. Podľa 

J. Chlebíka sa komisia, ktorej je J. Kudzbel členom, zámerom výstavby cesty v tomto stavebnom 

obvode zaoberala komplexne. M. Sihocká informovala, že nik nechce aby sa tam stavala diaľnica, 

ale len štrková cesta, aby sa vedeli dostať aspoň peši k domu. Podľa nej spevnenie cesty bude mať 

len minimálny, ak vôbec nejaký, vplyv na cenu pozemkov v tejto lokalite, takže nie je správne 

argumentovať, že obec takto zhodnocuje majetky súkromných osôb. Sú mladá rodina, sú občania 

obce a nechcú sa za 5 rokov sťahovať. J. Chlebík M. Sihockej pripomenul, že keď žiadala o 

stavebné povolenie pre ich dom v tejto lokalite, sľúbili, že nebudú od obce požadovať stavbu cesty. 

M. Sihocká uviedla, že to myslela tak, že nebude žiadať o cestu k domu klasifikovanému ako 

rekreačná výstavba, pričom teraz chcú zmeniť klasifikáciu domu na rodinný dom. Kým mala dom 

ako rekreačný, nemohla čerpať žiadne dotácie a mala problém aj s vybavením úveru. A. Drbjaková 

vyzvala aj ostatných členov komisie, aby sa k tomu vyjadrili, aby sa aj ona k tomu tiež vyjadrila. R. 

Lasák povedal, že v komisii sú 4 poslanci z obecného zastupiteľstva, takže zvyšní 3 už neurobia nič, 

ak sa komisia rozhodne, že sú proti. Nato J. Kudzbel oponoval, že oni nič nezamietli, že to nechali 

otvorené. K. Kojšová by najprv riešila vodu, ktorá tam stojí, aby sa najprv doriešila tá a až potom 

spevnenie cesty, načo jej bolo odpovedané, že tam problém s vodou nemajú. Starosta informoval 

hostí, že sú schválené finančné prostriedky na odvodňovací kanál, ale nemá to žiadny vplyv na to, 

či sa schvália finančné prostriedky na vysypanie cesty. J. Chlebík informoval, že komisia sa 

vyjadrovala k materiálu od obecného úradu na spevnenie celej cesty v lokalite Trávniky v hodnote 

22.000,00 €, kde ide o vybratie podkladu, položenie fólie, nasypanie materiálu a zhutnenie a tento 

zámer ako celok komisia jednohlasne odporučila neschváliť. Ak ale členovia komisie odvtedy 

zmenili názor, je to na nich. Starosta informoval, že je tam aj možnosť, že by sa vysypala len cesta 

o šírke 3 m a zvyšný 1 m by sa nechal na inžinierske siete, aby sa do budúcna nemusela rozkopávať 

zhutnená cesta. V. Ďuroň sa informoval, či sú spomínané cesty obecné, na čo mu bolo odpovedané, 

že áno. Takže cesty vždy ostanú v majetku obce, a tým pádom zveľaďujeme náš majetok. Starosta 

informoval, že nová ulica nie je vysporiadaná a teraz nevie, či sa občania idú na opravu cesty 

skladať alebo ako sa bude pokračovať. J. Chlebík oponoval, že vidí rozdiel v starostlivosti o cestu, 

ktorá občanom slúži už desiatky rokov a nemajú inú možnosť, než ju využívať a v budovaní ciest v 

nových stavebných obvodoch. Žiadatelia o novú cestu si kupovali pozemky slobodne a s vedomým, 

že tam cesta nie a považuje za normálne, že by si v takom prípade mali siete platiť z vlastných 



zdrojov a nespoliehať, že sa im na ne poskladá celá dedina. J. Chlebík pripomenul, že on pri tvorbe 

územného plánu navrhoval, aby pozemky určené na novú výstavbu pred vyhlásením nových 

stavebných obvodov vykúpila obec, následne ku nim postavila siete a predávala ich už naozaj 

pripravené na výstavbu zohľadňujúc v konečných cenách pozemkov náklady, ktoré by s tým obec 

mala, t.j. náklady by nezostali na obci tak ako teraz, a obecné zastupiteľstvo vtedy jeho návrh 

zmietlo zo stola. A. Drbjaková informovala, že bola poslankyňou už za 3 starostov, kde bolo 27 

poslancov a ľudia sa vedeli dohodnúť. Vždy sa robilo niečo, aby išla dedina dopredu, v minulosti 

sme boli na 1 mieste medzi ostatnými dedinami a teraz sme na konci. V súčasnosti sa schválil nový 

územný plán, kde sa ráta s výstavbou rodinných domov, a nevie, či majú ľudia odkupovať pozemky 

aj s cestou alebo majú budovať na obecných pozemkoch. A. Drbjaková uviedla, že v iných 

stavebných lokalitách si J. Chlebík a ďalší pán poskupovali pozemky a predpokladá, že pri nich 

bude J. Chlebík zastávať iné stanoviská. J. Chlebík prítomných informoval, J. Chlebík prítomných 

informoval, že po poslednom zastupiteľstve vie, odkiaľ pri širení takýchto informácii vietor fúka, 

ukazujúc pritom na starostu obce a povedal, že sa k tomu musí vyjadriť. Informoval, že začiatkom 

roka 2012, t.j. skoro 3 roky pred začiatkom tvorby nového územného plánu, kúpil jednu jedinú 

parcelu, ktorá susedí s pozemkom, na ktorom dnes býva. Pripomenul, že on dokonca hlasoval proti 

zaradeniu ním zakúpenej parcely medzi nové stavebné obvody a bol to práve starosta obce, ktorý si 

záhadne nepamätal vyjadrenie aj starého zastupiteľstva, ktorého bola p. Drbjaková členkou, k 

tomuto stavebnému obvodu a bol to starosta, ktorý pretláčal napriek zamietavým stanoviskám v 

danej lokalite stavebný obvod, pričom v tej dobe tam neskupoval pozemky J. Chlebík, ale niekto 

úplne iný. J. Chlebík uviedol, že keby chcel zneužívať svoje postavenie v obci, aby to dávalo 

logiku, asi by presadzoval rovno stavebný obvod na svojej parcele, čo by ju mnohonásobne 

zhodnotila a nie robil pravý opak. M. Sihocký navrhol, že môžu cestu odkúpiť a potom si ju aj 

postavia. J. Chlebík povedal, že takýto návrh by malo zastupiteľstvo zvažovať, čo ostatní poslanci 

hneď zamietli, lebo by sme v dedine skončili pri súkromných rampách a zamedzovaní prístupu na 

cestu atď. J. Chlebík povedal, že to sú všetko podmienky, ktoré by sa dali dohodnúť zmluvou. J. 

Rypák sa vyjadril, že treba brať ohľad na to, že ľudia tam už stavajú a treba vysypať cestu po ten 

úsek, kde už rodinný dom stojí a nie je za to, aby sa cesta odkupovala. J. Chlebík namietal, že 

končiť v polovici cesty mu nepríde systémové a ak, tak už treba zhutniť cestu v celej jej dĺžke. A ak 

chcú ostatní poslanci novým stavebníkom stavať cesty, mali by zvažovať urobenie ciest vo všetkých 

nových stavebných lokalitách, keďže určite skôr či neskôr takéto žiadosti prídu, nech teda majú 

všetci rovnaké podmienky. Obec na to v podstate peniaze má na účte.  Starosta sa vyjadril, že teraz 

sa treba hlavne rozhodnúť, či sa do toho ide, alebo nie. Preto sa opýtal poslancov, 

- kto je za to, aby sa spevnila v stavebnom obvode Trávniky cesta v celej dĺžke a teda sa k tomu 

pripravila detailnejšia dokumentácia, 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

          Vladimír Ďuroň ml., Milan Galica / 

proti –   1 / Ján Chlebík /  

zdržal sa –  1 / Katarína Kojšová / 

 

Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie pre rozvoj obce, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje detailnejšie spracovanie zámeru na spevnenie cesty v stavebnom 

obvode Trávniky v celej jej dĺžke do konca r. 2019. 



 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

          Vladimír Ďuroň ml., Milan Galica / 

proti –   1 / Ján Chlebík /  

zdržal sa –  1 / Katarína Kojšová / 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že sa na mosty v Kvačanoch bol pozrieť odborník, kde sa 

prišlo na to, že most pri Chovanovcoch neprichádza do úvahy zníženie, nedajú sa urobiť ani nábehy. 

Pod mostom sú nasypané kamene, kde nie je jasné, či sa nepodmýva. Do budúcna by bolo treba 

urobiť projektovú dokumentáciu, následne treba urobiť stretnutie s povodím Váhu aj so správcom 

cesty, či nedochádza k vymývaniu. Most pri Šimovčekovcoch je ešte v horšom stave, nakoľko sú 

tam trhliny. Je tam treba umiestniť značku so zákazom vjazdu nákladným vozidlám nad 3,5 tony, 

aby sa most nezničil celkom. Most pri MŠ je v celkom dobrom stave, ale tiež je podmytá časť 

brehu. Starosta informoval, že do budúcna sa bude treba zaoberať stavom mostov, ale až na základe 

podkladov od odborníkov. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o stave mostov v Kvačanoch. 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov o tom, že dom smútku sa kolaudoval a na list vlastníctva sa dostal 

až v roku 2014. Následne boli v rokoch 2016, 2017 a 2019 podané žiadosti na rekonštrukciu domu 

smútku. V súčasnosti je jasné, že finančné prostriedky nebudú pridelené, ale havarijný stav strechy 

si žiada opravu. Preto treba rozhodnúť, či sa strecha ide opravovať z obecných prostriedkov. 

Rozpočet na opravu strechy vychádza podľa vysúťaženej ceny okolo 45.000 €. Nakoľko sa nebude 

realizovať celá rekonštrukcia domu smútku, je možné vybrať len položky na opravu strechy a urobí 

sa nový prieskum trhu. J. Chlebík sa spýtal, či je situácia taká vážna, že už pomôže iba stavba novej 

strechy, na čo starosta odpovedal, že áno, lebo je na viacerých kritických miestach už úplne prehnitá 

a je doslova nebezpečná. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o havarijnom stave Domu smútku v 

Kvačanoch, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje realizovať opravu strechy na Dome smútku v Kvačanoch 

z finančných prostriedkov obce. 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta obce odovzdal slovo predsedovi komisie pre rozvoj obce J. Chlebíkovi, ktorý informoval 

zastupiteľstvo, že na stretnutí komisie sa členovia zhodli na tom, že by bolo vhodné prehodnotiť 

zámer, aké by boli náklady na dokončenie ubytovacích kapacít nad telocvičňou. Keď sa ale pôjde 

do prác na dome smútku, je to otázkou priorít a netreba sa do toho vyslovene tlačiť. Tiež uviedol, že 

ak členovia komisie pre rozvoj obce v tomto smere zmenili názor rovnako pri spevňovaní cesty v 

lokalite Trávniky, majú sa teraz opäť vyjadriť. Starosta informoval o spevňovaní konštrukcie na 

telocvični z prostriedkov obce. Projektová dokumentácia je však spracovaná na priestory, ktoré by 

slúžili ako posilňovňa, spoločenská miestnosť a podobne, nie však ako ubytovanie. Ak by sme 

chceli pokračovať v rekonštrukcii ako na ubytovávanie, treba rátať s tým, že sa musí zmeniť projekt 



a aj stavba pred dokončením ku kolaudácii. Potom sa však nemôže rátať s tým, že nám na to 

prispeje Okresný školský úrad a v najbližšej dobe nevyjde výzva na rekonštrukciu, iba ak riešenie 

havarijného stavu. Takáto výzva na havarijný stav sa už tiež na telocvičňu podávala, ale neprešla. 

Treba si preto určiť priority, čo je dôležitejšie. V. Ďuroň odporučil urobiť rovno zmenu projektu, 

nakoľko sa to potom bude prerábať donekonečna. J. Chlebík ho informoval, že využitie na 

ubytovacie kapacity nebude podľa neho až tak technicky odlišné od toho súčasného zámeru, keďže 

umyvárky sú i v pôvodnom projekte a preto by dal šancu ešte jednej žiadosti o grant. Poslanci sa 

dohodli, že ešte raz je potrebné podať žiadosť na získanie finančných prostriedkov na základe 

havarijného stavu. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie pre rozvoj obce, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu na telocvičňu z dôvodu havarijného 

stavu na základe výzvy. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Ján Chlebík, Milan Galica / 

proti –   1 / Vladimír Ďuroň ml./  

zdržal sa –  0 

  

6. Starosta obce informoval poslancov o zámere komisie pre rozvoj obce na výstavbu chodníka, 

ktorý by išiel od Matajovcov až k Dlholúckej autobusovej zastávke. Informoval aj o spracovaní 

projektovej dokumentácie, ktorá bola spracovaná pri verejných priestranstvách. J. Chlebík 

informoval, že cenový návrh je cenovo upraviteľný, nakoľko to závisí od použitých materiálov. 

Starosta informoval, že to podľa neho nebude realizovateľné, keďže v niektorých miestach ide ten 

chodník po súkromných pozemkoch. J. Chlebík na to reagoval, že podľa toho čo oni pozerali sa 

jedná o pozemky PSU Kvačany, ale mohli niečo na komisii prehliadnuť. Treba zistiť skutkový stav 

a osloviť aj prípadných majiteľov pozemkov, cez ktoré by zamýšľaný chodník viedol. Ďalej starosta 

informoval, že v rámci bezpečnosti pre deti bol plánovaný chodník alebo prechod popri futbalovom 

ihrisku, nakoľko prechod pre chodcov na ceste sa nedá urobiť, lebo musí byť len z chodníka na 

chodník. Nakoľko chodník sa v tých miestach nenachádza, nie je reálne vytvorenie prechodu pre 

chodcov. J. Chlebík informoval, že chodník by mal prechádzať na chodník naproti pri zhruba 

Matajovcoch. R. Lasák sa vyjadril, že najlepšie by bolo vytvorenie chodníka cez ihrisko, nakoľko 

sa mu to zdá bezpečnejšie, s čím súhlasil aj V. Ďuroň a M. Galica. Starosta následne prečítal návrh 

uznesenia:    

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčanie komisie pre rozvoj obce, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie konkrétnejšej dokumentácie k zámeru na výstavbu 

chodníka od domu Matajovcov po zastávku na Dlhej Lúke. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  



                                                                Július Kudzbel, Ján Chlebík / 

proti –   2 / Vladimír Ďuroň ml., Milan Galica /  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta obce informoval poslancov, že už v minulosti boli podané cenové ponuky od J. Čendulu 

aj od poliakov na rekonštrukciu zvoničky na cintoríne na Dlhej Lúke. Poliaci ponúkali ako materiál 

plech, ktorý vyzerá ako šindel a J. Čendula drevený šindel z červeného smreka. Nie je problém dať 

si urobiť cenovú ponuku aj niekomu inému, len sa treba dohodnúť, či sa pôjde do dreva alebo do 

plechu, netreba to realizovať ešte tento rok. Treba zvážiť aj to, aká je trvácnosť spomínaného 

materiálu. Starosta prečítal návrhy uznesení: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o stave zvoničky na cintoríne na Dlhej Lúke,  

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie plechu na opravu zvoničky na cintoríne Dlhá Lúka. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, 

                                                                Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík, Milan Galica / 

proti –   1 / Katarína Kojšová /  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad bola doručená cenová ponuka od firmy 

Mrnčo, ktorá maľuje základnú školu, na vymaľovanie materskej školy v Kvačanoch, ktorá je v 

sume 7.121,80 €. Maľovanie by bolo potrebné, nakoľko sa minulý rok prekladali okná, a nevyzerá 

to pekne. Po krátkej diskusii starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku na vymaľovanie Materskej školy 

v Kvačanoch od firmy Mrnčo Jaroslav ml., so sídlom v Liptovskej Anne, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje vymaľovanie Materskej školy v Kvačanoch na základe cenovej 

ponuky od firmy Mrnčo Jaroslav ml., so sídlom v Liptovskej Anne. 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad prišla žiadosť obyvateľov okolo rodinného 

domu R. Tkáča, kde je nefunkčný kanál. M. Sihocká predniesla žiadosť len na preplatenie 

výkopových prác, nakoľko oni ako susedia sa na materiál už poskladajú. Žiadajú o vydanie súhlasu 

k oprave, nakoľko je tam aj obecný pozemok. V. Ďuroň informoval, že výkopové práce nebudú stáť 

viac ako 1.000,00 €, ktoré môže schváliť aj p. starosta sám. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Sihockej a susedov na obnovenie 

nefunkčného odvodňovacieho kanála, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančné prostriedky na výkopové práce v sume do 1.000,00 €.  

 

Hlasovalo:   za -   7 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová,  

                                                                Július Kudzbel, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

                                                                Milan Galica / 



proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval poslancov, že pri dažďoch steká voda po ceste pred cintorín v Kvačanoch. 

Oslovil p. Šimovčeka, nech urobí nacenenie vybudovania odrážky cez cestu /prekopanie cesty/. 

Ďalej informoval o tom, že farský úrad ide robiť opravu chodníka okolo kostola, ale mi máme 

spracovanú štúdiu na verejné priestranstvá pred kostolom, ktoré však z časových dôvodov 

nestíhame urobiť, aby to bolo hotové k oslavám 700. výročia.  

Martin Drbjak sa informoval, či už prebehlo odovzdanie požiarnej zbrojnice, na čo bolo 

odpovedané, že dnes boli dorobiť nedostatky a je to oficiálne odovzdané. 

Starosta informoval, že K. Kojšová sa ako člen komisie aj ako poslankyňa OZ vzdala odmeny, čo 

poslanci zobrali na vedomie. 

K. Kojšová sa informovala, ako to vyzerá s vývozom šatstva, nakoľko je plný kontajner. Starosta 

informoval, že sa od Veľkej noci tam snažíme dovolať, ale nikto nedvíha telefón.  

J. Chlebík informoval, že na zbernom dvore vo Sv. Kríži stojí odpad 39 € za tonu, ktorá bude 

fakturovaná obci a tá to refunduje občanovi.  

Starosta informoval, že pri kopaní protipovodňového kanála, by sa zvyšná zemina mohla využiť ako 

bezpečnostný násyp pri strelnici, len je potrebný súhlas PSU Kvačany.  

  

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,30 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Július Kudzbel      ........................................ 

 

Ján Chlebík          ........................................ 


